
“Dringend onze Vlaamse welvaart veiligstellen,
  want federale regering is faliekante �op”

De regering van Alexander De Croo had één missie: tonen dat België werkt. Dat werd 
een faliekante �op. Erger nog: drie jaar paars-groen wanbeleid heeft er stevig ingehakt. 
De complete ontsporing dreigt.

Gevaarlijke 
spelletjes met onze 
energiebevoorrading

Belgische begroting 
is de slechtste van 

    heel Europa

Asielbeleid werd 
ongecontroleerde

knoeiboel

Fiscale hervorming, arbeidsmarkthervorming, 
nieuw pensioenplan? Totaal de mist in

Werkloosheidsuitkeringen en lee�onen stegen massaal, tenkoste van wie wél gaat werken

Om onze Vlaamse welvaart veilig te stellen, is het van cruciaal belang 
dat we in 2024 de tanker definitief keren. Richting een staatsmodel dat de
werkende, sparende en ondernemende Vlamingen wél dient. En dat kan 
alleen met een sterke N-VA.

Het is hoog tijd om op onze strepen te gaan staan. 
Hoog tijd voor de ommezwaai naar een democratisch bestuur van en voor Vlamingen. 
Hoog tijd voor verantwoordelijkheid en redelijkheid. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.

Bart De Wever
Algemeen voorzitter
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Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Beste inwoner van 
Machelen-Diegem

De zomer is alweer voorbij. Het weer was niet 
altijd optimaal, maar ik hoop dat u van een 
welverdiende vakantie genoten heeft en dat 
uw batterijen weer opgeladen zijn. De kinderen 
gaan weer naar school en onze gemeente-
raadsleden beginnen aan de laatste periode van 
de huidige legislatuur. Want in oktober 2024 zijn 
er nieuwe gemeenteraadsverkiezingen.

Omwille van het ontslag van een schepen start 
de huidige bestuursploeg vanaf 1 september in 
een nieuwe formatie: Benny Blanckaert wordt 
schepen en Stef Panneels wordt de nieuwe 
gemeenteraadsvoorzitter. Maar eender in welke 
formatie: de N-VA blijft zich – samen met de 
coalitiepartner – met veel enthousiasme inzet-
ten voor het dagelijkse reilen en zeilen in onze 
gemeente.

Zoals u weet werkt een democratie pas écht 
wanneer iedereen zijn verantwoordelijkheid 
neemt. Noteer daarom met stip zondag 13 
oktober 2024 in uw agenda, want dan kiest u 
een nieuw gemeentebestuur. Stemmen is niet 
meer verplicht, maar N-VA Machelen hoopt op 
uw massale aanwezigheid in het stemhokje. 
We hebben uw steun nodig. Samen kunnen we 
zorgen voor een welvarende, leefbare, veilige en 
Vlaamse gemeente. Samen kunnen wij zorgen 
voor verandering.

Stef Panneels
Voorzitter

Positieve evolutie van de 
gemeentelijke fi nanciën
De � nanciële situatie van onze gemeente stond de laatste jaren erg onder druk. 
Dat kwam onder andere door de pandemie, de energiecrisis en de bestuurlijke 
crisis. Maar momenteel is Machelen opnieuw � nancieel stabiel. En dat zonder 
belastingverhoging én zonder in te boeten op investeringen of werkingsmiddelen.

Overschot van ruim 400.000 euro

Schepen Steve Claeys: “Dankzij de 
hervorming en het respecteren van de 
beleidsdoelstellingen is het resultaat van 
de jaarrekening 2022 voor de eerste keer 
in het meerjarenplan 2020-2025 positief. 
En dat met een verschil van 5,66 miljoen 
euro ten opzichte van het meerjarenplan 
2022 (waarvan 2,4 miljoen euro over-
gedragen werd naar 2023). Dankzij hun 
sterke bestuurlijke beslissingen brachten 
onze N-VA-mandatarissen samen met 
de coalitiepartner de financiële her-
vormingen tot een positief resultaat. De 
jaarrekening 2022 werd afgesloten met 
een overschot van 430.888 euro. 

Investeringen én daling schuldenlast

“Belangrijke financiële beslissingen 
waren onder andere: het verder weg-
werken van budgettaire overramingen, 
het controleren en stabiliseren van de 
energiekosten en de invordering van 
achterstallige belastingen. Of er werd 
ingeboet op investeringen? In geen 
geval”, zegt schepen Claeys. “Ondanks 
de financiële hervormingen investeer-
den we voor bijna vijf miljoen euro in 

onder andere Sportcomplex Calenberg, 
de wegen en voetpaden, de begraafplaats 
en IT-materiaal. Daarnaast slaagden we 
erin om de schuldenlast met 135 euro 
per inwoner te laten dalen ten opzichte 
van 2021. We kunnen zonder twijfel 
stellen dat Machelen zijn financiën 
onder controle heeft en daar zijn we 
trots op.”

Tendensen opsporen en toekomst 

veiligstellen

“Tenslotte is het belangrijk om tenden-
sen op te sporen en tijdig op te vangen. 
We zien bijvoorbeeld dat de inkomsten 
van de belasting op motorvoertuigen 
dalen (door de elektrificatie) en de uit-
gaven voor sociale steun stijgen (onder 
andere door de energie- en asielcrisis). 
Enkel door rekening te houden met 
dergelijke evoluties kunnen we het 
beleid bijsturen om de volgende jaren 
een gunstige financi-
ele situatie te blijven 
garanderen.”

Steve Claeys
Eerste schepen

STOEMPFESTIJN
N-VA Machelen-Diegem 

7 en 8 oktober 2023
Zaterdag van 17 tot 20 uur. Zondag van 11.30 tot 15 uur

Zaal Gildenhuis, Kosterstraat 1 in Diegem
Menu: soep, stoemp, dessert. Kindermenu beschikbaar. Iedereen welkom!

Sterke groei in Vlaamse Rand 
heeft invloed op integratie
De Vlaamse Rand groeit. De bevolking is op dertig jaar tijd met bijna 100.000 
mensen aangegroeid. De motor daarvoor vinden we vooral in het Brussels Hoofd-
stedelijk Gewest. Er was een enorme aangroei vanuit Brussel, vooral van jonge ge-
zinnen. Daarnaast is er een relatief grote uitstroom vanuit de Vlaamse Rand naar 
het Waalse Gewest en naar andere gemeenten in Vlaanderen. De Vlaamse Rand 
kent verder een natuurlijke aangroei die groter is dan in het Vlaamse Gewest.

Vlaamse Rand wordt jonger en diverser

Door de instroom van jonge gezinnen en 
de sterkere natuurlijke aangroei wordt 
de Rand steeds jonger. En diverser. Want 
de Brusselse bevolking is erg divers, en 
dus ook de verhuizers naar de Vlaamse 
Rand. Tegelijkertijd is de bevolking van 
Belgische herkomst veel dominanter bij 
de verhuizers naar Wallonië en de rest 
van Vlaanderen. Maar ook de natuurlijke 
aangroei zorgt voor een meer diverse 
bevolking. De bevolking van Belgische 
herkomst is gemiddeld veel ouder. De 
bevolking van de Rand is de laatste 
decennia sterk veranderd: ze is diverser 
en jonger geworden. Het groot aantal 
jonge gezinnen weerspiegelt zich ook in 
de gezinsgrootte: waar men in Vlaan-
deren merkt dat gezinnen steeds kleiner 
worden, stijgt het aantal leden per gezin 
in de Vlaamse Rand.

Inburgering is van cruciaal belang

De Vlaamse overheid wil dat mensen die 
in Vlaanderen komen wonen actief deel-
nemen aan onze samenleving. Inburge-
ring biedt hen een eerste opstap om hun 
maatschappelijke rol als burger, ouder, 
werknemer, ondernemer ... ten volle op te 
nemen. De Vlaamse Rand wordt over-
spoeld door mensen uit onze hoofdstad. 
Dat zijn vaak mensen die al enige tijd 
in ons land verblijven en pas op een 
later moment naar Vlaanderen komen. 
Aansluitend zijn er heel wat migranten 
van de tweede generatie of Franstaligen 
van oudsher die zich naar Vlaanderen 
begeven en dus geen verplichting tot 
inburgering hebben.

Respect voor het Nederlands

Uiteindelijk is er maar één oplossing: 
lokale besturen moeten optimaal inzetten 
op het respect voor het Nederlands en het 
Vlaamse karakter van de Rand. De taal-
wetgeving naleven is een ding. Maar men 

moet hen ook betrekken bij het gemeen-
schapsleven en het belang van de kennis 
van het Nederlands bijbrengen. Dat is ook 
belangrijk.

Het probleem is niet nieuw en ik zal altijd 
strijd blijven voeren voor een verplichte 
inburgering en respect voor het Neder-
lands. Ik ben van Franstalige origine en 
ik zie het belang in om zich te integreren. 
Dat bewustzijn heeft mij ervan overtuigd 
om de Nederlandse taal te leren en om 
bestuurslid bij de N-VA te worden. Want 
het programma van N-VA is in al zijn 
facetten iets waar ik volledig achter sta.

Bernard 
Javaux 

Bestuurslid

Werken aan Woluwelaan
Na drie jaar werden de werken aan de Woluwelaan tussen 
de Kerklaan en Haachtsesteenweg (deelproject 2) afgerond 
en eind juni 2023 trad de nieuwe verkeerssituatie in 
werking. Midden juli 2023 startte de volgende fase: de wer-
ken aan de Woluwelaan in Diegem (deelproject 3). 
Die werken zullen ongeveer een jaar duren en maken 
van de drukke verkeersas in het Centrum van Diegem 
een leefbare, groen-blauwe en veilige verbindingsweg. 

Wist u dat …
… onze schepen van Mobiliteit Steve Claeys altijd geijverd heeft om de fi etsweg op de Woluwelaan 
ter hoogte van Kasteel Beaulieu te laten doorlopen? Nu is die onderbroken omwille van een dispuut 
over eigendomsrechten. Na verschillende pogingen tot minnelijke schikking werd het defi nitief 
onteigeningsbesluit door de Vlaamse Regering op 14 juli 2023 goedgekeurd. Hopelijk kan de 
ontbrekende verbinding snel tot stand gebracht worden! 

Steve Claeys, eerste schepen

Meer informatie vindt u op werkenaandering.be/nl/werken-aan/openbaar-vervoer/vrije-busbanen-woluwelaan.
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Nieuw parkeerbeleid: de cijfers
U merkte het misschien al? Het nieuwe parkeerbeleid mist zijn e� ect niet: er zijn in 
Machelen-Diegem opmerkelijk meer vrije parkeerplaatsen dan vroeger. Maar we geven 
toe dat in sommige straten de parkeerproblematiek nog niet helemaal opgelost werd. Om 
daarvoor gepaste maatregelen uit te werken zijn verdere opvolging en een analyse op 
langere termijn nodig. 

De eerste cijfers (mei 2023) geven alvast weer 
dat er regelmatig gecontroleerd werd. 

        Er werden 4.275 parkeervergunningen 
afgeleverd.

        Totaal uitgeschreven boetes: 1.527
        6 procent van de boetes werd om een 

geldige reden geannuleerd.
        90 procent van de boetes werd uitgeschre-

ven wegens geen geldig parkeerbewijs of 
ontbrekende parkeerschijf.

        Locaties waar de meeste boetes uitge-
schreven werden: Parkeerpocket Bosveld 
(18%), Parkeerpocket Watermolenstraat 
(14%), Dorpsplein (10%), Parkeerpocket 
Kerkhof Diegem (9%) en Kerkhofdreef 
(9%).

We blijven het nieuwe parkeerbeleid op-
volgen en treffen de nodige maatregelen om 
verder te optimaliseren. Een parkeerbeleid 
is een dynamisch gegeven waarover continu 
gewaakt moet worden. Een kleine voetnoot: 
als gevolg van de uitgestelde opstartfase wor-
den alle parkeervergunningen aangevraagd 
(en betaald!) tussen 1 maart 2023 en 30 april 
2023, automatisch met 
een maand verlengd. Dat 
geldt ook voor de gratis 
parkeervergunningen.

Steve Claeys 
Eerste schepen

Belangrijke mededeling
U las het misschien in de 
pers. Tijdens de uitoefening 
van zijn werk werd een van 
de medewerkers van de 
parkeerbeheerder OPC eind 
juni slachtoffer van verbaal en 
fysiek geweld. Dat is onaan-
vaardbaar. Iedereen moet zich 
aan de regels houden. En er 
zijn voldoende middelen om 
een retributie te betwisten 
zonder geweld te gebruiken. 
Dergelijke laffe daad van 
agressie hoort niet thuis in 
onze Vlaamse maatschappij. 
N-VA Machelen-Diegem ver-
oordeelt elke vorm van verbaal 
of fysiek geweld. Wij wensen 
het slachtoffer alle steun toe 
en hopen dat de daders hun 
straf niet ontlopen.

Bijkomende verduidelijking zone 30 en parkeerzones
Onze gemeente onderging de voorbije 
maanden enkele grote wijzigingen op 
het vlak van mobiliteit. De zone 30 werd 
vereenvoudigd en het parkeerbeleid 
trad in voege. Die nieuwigheden werden 
aangekondigd via de gemeentelijke com-
municatiekanalen en worden aangeduid 
door verkeersborden. Toen dat niet 
voldoende bleek, deden we extra inspan-
ningen om alles voor iedereen duidelijk 
te maken.

Na een eerste functionele analyse – en 
mede dankzij de feedback van onze 
inwoners – bleken de aanpassingen niet 

altijd en voor iedereen duidelijk. Daarom 
besliste de schepen van Mobiliteit Steve 
Claeys om de vernieuwde situaties te 
verduidelijken door extra verkeersborden 
(herhalingsborden) te plaatsen en grond-
markeringen aan te brengen met verf en 
thermoplasten. Die laatste worden als het 
ware op het wegdek gebrand waardoor 
ze langer meegaan dan grondverf. Dat 
is goed beleid: maatregelen nemen, de 
gevolgen analyseren en bijsturen waar 
nodig. 

Steve Claeys
Eerste schepen

Extra verkeersborden en 
wegmarkeringen moeten de 

wijzigingen voor iedereen 
duidelijk maken.

Vergroening voor toekomstige generaties
Natuurlijk vinden we het klimaat belangrijk en zijn we ons bewust van het belang van groen en bomen. Daarom doen we er alles aan 
om van Machelen-Diegem een zo groen mogelijke gemeente te maken. En dat lukt! De toekomst ziet er veelbelovend en groen uit.

De ‘fouten’ uit het verleden kunnen we helaas niet meer rechtzetten. Wat destijds de norm was – zoals het verharden van tuinen en 
lintbebouwing zonder een stukje groen – wijkt nu af van wat wenselijk is. Dat in onze gemeente de laatste bouwprojecten plaatsvonden 
na afbraak van oude panden of op verloederde en verontreinigde stukken grond, kunnen we alleen maar toejuichen. De groendienst doet 
met het weinige personeel al het mogelijke om groene plekjes te creëren en er zijn regelmatig boomplantacties. We doen wat we kunnen! 
De toekomst ziet er op het vlak van vergroening niet zo somber uit. Er staan in Machelen en Diegem heel wat groene projecten 
op stapel.

MACHELEN 
•  We werken aan een 

groene ring rond Mache-
len met de ontharding van 
de Boskantweg en veel 
meer groenaanplant. 

•  We leggen de begraaf-
plaats van Machelen 
opnieuw aan en we 
vergroenen ze.

•  De buurtparken langs 
de Woluwelaan bieden 
groene hotspots.

DIEGEM 
•  Door de werken aan de ring en het openleggen van de 

Woluwevallei zal je Diegem binnen een tiental jaren niet 
meer herkennen.

•  Er is een masterplan om onder het nieuwe wegennet 
van de Ring Diegem-Lo met Diegem-Hoek te verbinden. 
Die verbinding zal via het park doorlopen tot in Diegem-
Centrum.  

•  Onder dat wegennet komt een wandelpad voor voetgan-
gers en een fi etsweg tussen het groen en het openge-
legde water van de Woluwe. 

•  Ook langs de Woluwelaan leggen we het water open en 
komen er prachtige buurtparken.

De groene toekomst voor onze kinderen 
en kleinkinderen is verzekerd. En daar 
zijn we trots op! U kan zelf ook een handje 
helpen: dacht u al eens aan een groenge-
vel? Of aan het ontharden en vergroenen 
van uw (voor)tuin? Dat zou aan onze ge-
meente alleszins een groenere toets geven. 
Iets om over na te denken!

Magda Geeroms                                               
Schepen van Mileu                                 

Steve Claeys
Schepen van Ruimtelijke Ordening

Meer groen in 
Machelen: 
geboortebos 
en boomplantactie
Geboortebos

Op zaterdag 18 november leggen we in de Koningin 
Astridlaan een geboortebos aan. De geboortebomen 
zijn het symbool voor het opgroeien in een groene 
gemeente én een symbool van een gezonde levenslijn 
voor elke geborene. 
Meer informatie vindt u op machelen.be/geboortebos.

Boomplantactie 

Verder vindt op 17, 18 en 19 november een jeugd-
plantweekend plaats. Dat richt zich voornamelijk 
naar jeugdverenigingen en jongeren en telt tal van 
plantlocaties in Vlaanderen. Een daarvan situeert 
zich in Machelen aan Floordam West. Het jeugd-
plantweekend is een initiatief van het kabinet van 
Vlaams minister Zuhal Demir in samenwerking met 
het Agentschap voor Natuur en Bos. 
Meer informatie vindt u op boomweekend.be.

Magda Geeroms
Schepen van Milieu

Samen scoren met Nederlands

Zag u ze al? De spandoeken met slogan ‘Samen scoren met Nederlands’. 
Met die campagne wil de provincie Vlaams-Brabant het gebruik van het 
Nederlands tijdens de vrijetijdsbeleving in de Vlaamse Rand stimuleren. 

Wie wil integreren in onze gemeente en volwaardig wil deelnemen aan het 
maatschappelijke leven moet Nederlands begrijpen en spreken. Taal is het 
begin van integratie. Het opzet van de campagne is het Nederlands als ver-
bindende taal: in onze sportclubs, op onze scholen, bij onze jeugdbewegin-
gen …  Het ‘scoren’ op de spandoeken slaat voornamelijk op het scoren in 
een sportieve context, want sport is een populaire vrijetijdsbeleving. Maar 
scoren met Nederlands kan je overal. Het Nederlands is de enige taal die de 
enorme diversiteit binnen onze gemeente kan verbinden.

Magda Geeroms, Schepen van Vlaamse Aangelegenheden en Integratie 

We moeten het gebruik van het Nederlands 
stimuleren, ook tijdens de vrijetijdsbeleving. 

N-VA Machelen-Diegem on tour

In december 2022 trokken we 
met onze leden naar het 
federaal parlement. We bezoch-
ten onze parlementariërs en een 
gids leidde ons door de imposante 
gebouwen. Als afsluiter hadden 
we het met Theo Francken en 
Kathleen Depoorter over de pro-
blematiek in onze gemeente en bij 
uitbreiding de Vlaamse Rand.

In maart was het Europees Parlement aan de beurt waar 
we een afspraak hadden met Assita Kanko. Een mede-
werkster nam ons de hele dag op sleeptouw en we konden 
de gebouwen en de historiek van Europa ontdekken. 

In september genoten we in Plopsaland van de nationale N-VA-familiedag en 
van een wijndegustatie  in wijndomein Petrushoeve te Bekkevoort. 

Op 18 oktober staat er een bezoek aan het Vlaams parlement op de 
agenda.  Heeft u interesse om mee te gaan? contacteer ons voor meer 
informatie.

N-VA Machelen-Diegem bedankt Tessa Verberck-
moes voor de constructieve en fi jne samenwerking 
en verwelkomt Benny Blanckaert in het schepen-
college. Bedankt Tessa en welkom Benny!

Darya Safai op bezoek 
Tijdens onze bestuursvergadering van september kregen we bezoek van 
onze meter Darya Safai. Met het oog op de verkiezingen van 2024 was dit 
het ideale moment om een stand van zaken op te maken. We onderwier-
pen onze afdeling aan een kritische blik en inventariseerden de sterke en 
minder sterke punten. Daarmee gaan we voor u aan de slag!

Ma-die-tjes en datjes

Peleriau Sandra werd geboren in 1972 en is afkomstig uit Vilvoorde. Ze 
woont al 26 jaar met haar echtgenoot in Machelen. Sandra is mama van 2 
kinderen en een echte dierenvriend. Ze werkt in het woonzorgcentrum Park-
hof als leefgroepassistent. In haar vrije tijd houdt ze van haken en breien.

Maak kennis met ons nieuw bestuurslid: 
Sandra Peleriau

   Leeftijd: 51 jaar
   Beroep: leefgroep assistente
   Kerkdorp: Machelen
   Favoriete plaats in Machelen: haar tuin
   Favoriete fi lm: Grease 
   Favoriete boek: De zeven zussen
   Favoriet historische fi guur: Diana
   Favoriete sporter: Remco Evenepoel
   Hobby’s: haken en breien

www.n-va.be/machelen n-va Machelenmachelen@n-va.be


